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A térség minden országában az egészségügyi ellátás biztonságát veszélyezteti, hogy a nyugati
régiók elszívják a helyben képzett orvosokat – jelentette ki Lázár János a Hír TV Rájátszás című
műsorában  hétfőn.  A  Fidesz  parlamenti  frakciójának  vezetője  Franciaországban  folytatott
tárgyalásai kapcsán kijelentette: ugyanaz jellemző Párizsra és Berlinre; a sajtó világát a 68-as
generáció tagjai tartják befolyásuk alatt, de ez nem egyenlő a politika világával.

 

Mindezek  mellett  a  francia  gazdasági  élet  szereplőinek  komoly  érdekeltségei  vannak
Magyarországon, és ezek a cégek továbbra is szeretnének itt befektetni, ezért nem a konfliktusban,
hanem a megállapodásban érdekeltek – fogalmazott a fideszes politikus.

 

A két ország közti konfliktusos ügyekkel kapcsolatban Lázár János kifejtette: találkozott olyan cégek
képviselőivel,  amelyek  az  elmúlt  20  év  haszonélvezői  voltak  és  most  különadókkal  sújtják  a
tevékenységét. Ugyanakkor megjegyezte, hogy a francia cégeknek sem lehet érdeke az elhúzódó
konfliktus sem a fővárossal, sem pedig az országgal. Hozzátette: Magyarországnak jelen pillanatban
az az érdeke, hogy „termelő kaliberű” beruházások jöjjenek, hiszen a stratégiai ágazatokban a
kormánytöbbségnek az a célja, hogy megerősítse az állami szerepvállalást.

 

Madrid megkaphatja azt, amiről hazánk még csak nem is tárgyalhatott?

 

Arra a kérdésre, hogy a soron következő uniós pénzügyminiszterek találkozóján hány országot
tudunk magunk mellé állítani a kohéziós támogatások felfüggesztéséről szóló szavazáson a Fidesz
frakcióvezetője úgy válaszolt: az Ecofinnak azt lenne érdemes mérlegelnie, hogy ez egy igazságos
döntés-e Magyarországgal szemben akkor, amikor 2004 óta most először tartósan 3 százalék alatt -
vagy a körül  -  van a hiány.  Hozzátette:  bízik  benne,  hogy legkésőbb a 2013-as költségvetés
elfogadásakor meg tudják győzni partnereiket arról, hogy a három százalékos hiánycélt képesek
leszünk tartani.

 

Azzal  kapcsolatban,  hogy  felmerülhet-e  a  kettősmérce  alkalmazása  az  uniós  gyakorlatban,  a
politikus úgy fogalmazott: Madrid megkapja azt, amit mi 2010-ben nem kaptunk meg, hozzátéve,
hogy bár ez tárgyalási alapot sem képezhetett akkor a mi esetünkben.

 



Mint  ismert,  Mariano  Rajoy  kormányfő  pénteken  azt  mondta,  hogy  a  spanyol  államháztartás
GDP-arányos deficitje 5,8 százalék lehet az idén. Azonban ez jóval nagyobb, mint az a 4,4 százalék,
amiről  az  ország  megállapodott  Brüsszellel.  Spanyolország  tavaly  sem  tudta  teljesíteni
hiányvállalását,  ugyanis  az  8,51  százalék  lett  a  tervezett  6  százalék  helyett.

 

Mindezzel összefüggésben Lázár János kiemelte: az a cél, hogy ne büntessék a magyar választókat
és sportszerű eljárást alkalmazzanak Magyarországgal szemben.

 

A Schiffer András által jegyzett javaslat szakszerűtlen és képmutató

 

Azzal  kapcsolatban,  hogy miért  nem vette tárgysorozatba a parlament az LMP ügynökaktákra
vonatkozó javaslatát a politikus kifejtette: a Schiffer András által jegyzett javaslat szakszerűtlen és
képmutató; hiszen nem oldja meg a problémát. Másrészt pedig a Fideszen belül jelenleg is folyik
egy vita a kérdésről. Tájékoztatása szerint a március 19-ei frakcióülésen várhatóan döntés születhet
az ügyben.

 

A közép-európai orvosok elvándorlásával kapcsolatban, a frakcióvezető úgy fogalmazott: a térség
minden  országában  az  egészségügyi  ellátás  biztonságát  veszélyezteti,  hogy  a  nyugati  régiók
elszívják a helyben képzett orvosokat. Ez egy európai léptékű probléma, és a magyar kormány nem
rendelkezik olyan eszközökkel, amelyekkel azonnal francia, német, vagy angol orvos béreket tudna
létrehozni – hangsúlyozta. A Brüsszellel való együttműködés nélkül nem megoldható ez a probléma
– mutatott rá Lázár János.
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